
   

 

 

Møtereferat Styremøte Fluegruppa Invicta 

 
Dokument ID: 1/21 
Møtedeltagere 
via teams: 

Kristoffer Jakobsen,. Atle Blegeberg, Hans Petter Nyhuus, Roy Ingard Hansen, 
Jarle Fredagsvik 

Ikke møtt: Håvard Paulsen, Robert Skoczylas 
Kopi til: post@drammenssportsfiskere.no 
Møteleder: Kristoffer Jakobsen 
Referent: Jarle Fredagsvik 
Innkalt av: Kristoffer Jakobsen 
Møtedato: 2021-03-06 
Sak: Referat styremøte Fluegruppa Invicta Drammen Sportsfiskere Juni 2021 
 
 
Nr. Sak Ansv. Tidsfrist 
 

 Åpning av styremøte. 
   

 Sakliste:  
1. Post inn Åssiden KFUK/KFUM Speidergruppe 
2. Høkensås, høsten 2021 
3. Bestille nye T-skjorter og gensere 
4. Økonomi 
5. Sjøørret prosjekt 
6. Eventuelt 

  

01.21 Forespørsel	fra	Åssiden	Speidergruppe		
Åssiden KFUK/KFUM Speidergruppe skal ha 
speiderleir på Sølfastøya mandag 21. juni. Har i den 
forbindelse spilt inn ønske om innføringskurs i 
fluefiske. Det er kort frist, men vi prøver å hive oss 
rundt og se om dette er noe vi kan løse. Vi oppfordrer 
også andre medlemmer som har fungert som 
instruktører under kurs til å melde interesse til oss 
vedrørende dette. 

Roy og 
Hans Petter 
stiller 
trolig. 

 

02.21 Høkensås,	høsten	2021	
Er det mulig å få til en tur til Sverige i midten av 
oktober? Kristoffer sjekker litt vedrørende tid på året. 
Det er en forutsetning at et av styremedlemmene i 

Atle 
booker 

 



 

 

Invicta har mulighet til å stille. 
 

03.21 Bestille	nye	T-skjorter	og	gensere	
Med Invicta-trykk til salg for våre medlemmer. 
Capsene vi bestilte opp har solgt veldig bra. 

  

04.21 Økonomi	
Vi	må	rette	en	forespørsel	til	styret	for	å	få	vår	andel	
av	medlemskontingenten	inn	på	konto.	

  

05.21 Sjøørret-prosjektet	
Vi	er	nødt	til	å	kurse	medlemmer	som	er	interessert	i	
å	bli	med	på	sjøørret-prosjektet	vårt	via	fiskestell	for	
å	tilegne	oss	kunnskap	om	restaurering	av	
gytebekker.	I	tillegg	ønsker	vi	å	hjelpe	til	med	å	sette	
opp	informasjon	om	gjeldende	regler	for	fiske	i	sjøen	
ved	elvemunninger	og	bekkutløp.	Vi	må	sette	opp	et	
prosjektstyre	som	kan	holde	i	sjøørretprosjektet	
utover.	De	som	ønsker	å	bli	tilbudt	kursing	i	
bekkerestaureringer	oppfordres	til	å	melde	interesse	
for	Invicta-styret.	

  

06.21 Eventuelt	
Litt	avhengig	av	når	Høkensås-turen	blir,	så	vil	vi	
vurdere	om	vi	skal	sette	opp	et	kurs	for	nybegynnere	
i	sjøørret-fiske,	evt	annet	utover	høsten.	

Roy/Robert  
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